Agenda of the 112th Session (2024) of the International Labour Conference

Standing items
I. Reports of the Chairperson of the Governing Body and of the Director-General
II. Information on the programme and budget and other questions
III. Information and reports on the application of Conventions and Recommendations

Items placed on the agenda by the Conference or the Governing Body
IV. Protection against biological hazards (standard-setting, first discussion)
V. A recurrent discussion on the strategic objective of fundamental principles and rights at work
VI. Decent work and the care economy (general discussion
VII. Abrogation of four international labour Conventions


Повестка дня 112-й сессии (2024 год) Международной конференции труда

Постоянные пункты
I. Доклады Председателя Административного совета и Генерального директора
II. Информация по программе и бюджету и другие вопросы
III. Информация и отчеты о применении Конвенций и рекомендаций

Вопросы, включенные в повестку дня Конференцией или Административным советом

IV. Защита от биологических опасностей (установление стандартов, первое обсуждение)
V. Периодическое обсуждение стратегической цели, касающейся основополагающих принципов и прав в сфере труда
VI. Достойный труд и экономика заботы (общая дискуссия)
VII. Отмена четырех международных конвенций о труде
